
Katarzyna ZarEbska

Radna Rady Miasta Wioclawek
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Prezyden t Mitsta Woclawe k

Interpelacja

W imieniu mieszkafictiw ul. Borowskiej zwracam sig z uprzejm4 proSbq

o podjgcie dzialart w zakresie pielEgnacji zieleni w tym zabieg6w pielggnacyjnych drzew

oraz krzew6w, kt6re aktualnie utrudniaj4 korzystanie z chodnika.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o poz,vtywne rczpatrzenie powyzszej pro$by,

sry*, *,i"{",!,r,
Katarzynk Zargbska


